

Parent Communication Letter 07-3-2022

- ✓ The third parents' meeting was held on Friday, February 25, 2022
- ✓ The schedule of the central ministry exams for the second term 2021-2022 was published and you have been provided with the exam material, and here we would like to emphasize the necessity of the students' commitment to attend school and that absences are not permitted before the exams without a justified excuse.
- ✓ We thank your cooperation in reducing the phenomenon of morning tardiness for students, which helped us reduce the rate of tardiness during the past week.
- ✓ Revision materials, past papers and books key answers are uploaded on the Google Classroom platform to support your children learning and increase their preparation for upcoming exams.
- ✓ The new School Management System (Orison) has been activated), so we ask you to continue activating your accounts by downloading the system's mobile application, and we remind you how to download the application through **the link below**:

Android:

<https://bit.ly/3rRolwk>

IOS:

<https://apple.co/3sInSvy>

Instructional video to help you understand the application features:

<https://we.tl/t-YXJxhTid4k>

Brief on school activities for the last three weeks

- ❖ Honoring the winning students of the kenken competition organized by Kenken International Championship their number is 11 from grade 3, 4,5 ,7, 9
- ❖ The third meeting was held with the Ruaq Ousha Bint Hussein Cultural Team; For the opening of the Emirates Children's Competition and Reading Challenge - Season Two. With Ms. Reem Al-Hafi, who is responsible for the competition, with the participating students to clarify the mechanism of participation. During the meeting, the files of the Emirates Children's Competition and the Reading Challenge were distributed to the students participating in the competition.
- ❖ Forming a committee to select the best ten projects for the World of Explorer competition and handing them over to the German Pavilion at Expo.

رسالة أولياء الأمور بتاريخ 2022-3-07

- ✓ تم عقد اجتماع أولياء الأمور الثالث يوم الجمعة الموافق 2022-02-25
- ✓ تم تحديد موعد الاختبارات المركزية الوزارية للفصل الدراسي الثاني 2021-2022 وتم تزويدكم بمواعيد الاختبارات والمادة الامتحانية وهنا نود التأكيد على ضرورة التزام الطلبة بالحضور للمدرسة وأن الغياب غير مسموح قبل الاختبارات بدون عذر مبرر.
- ✓ نشكر تعاونكم معنا في الحد من ظاهرة التأخر الصباحي للطلبة والتي ساعدتنا في تخفيض نسبة التأخر خلال الأسبوع الماضي.
- ✓ تم تزويد الطلاب بمراجعات وأسئلة سابقة على منصة جوجل كلاس روم والتي تدعم في تعلمهم وتزيد من استعدادهم للاختبارات القادمة.
- ✓ تم تفعيل نظام المدرسة الإلكتروني الجديد (Orison) لذا نرجو منكم متابعة تفعيل حساباتكم من خلال تحميل تطبيق الموبايل الخاص بالنظام ، ونذكركم بطريقة تحميل التطبيق عن طريق الرابط أدناه :

لأجهزة الأندرويد :

<https://bit.ly/3rRolwk>

لأجهزة: IOS: MAC:

<https://apple.co/3sInSvy>

على الرابط أدناه يحتوي فيديو توضيحي على كيفية تفعيل التطبيق

(Orison) على الهاتف واستخدام خصائصه

<https://we.tl/t-YXJxhTid4k>

ملخص الفعاليات والأنشطة تم تنفيذها خلال الثلاثة أسابيع الماضية

- ❖ تكريم الطلاب الفائزين بمسابقة kenken التي تنظمها Kenken International Championship وعددهم (11) من الصفوف الثالث، الرابع، الخامس، السابع والتاسع
- ❖ عقد اللقاء الثالث مع فريق رواق غوشة بنت حسين الثقافي؛ لافتتاح مسابقة أطفال الإمارات وتحدي القراءة – الموسم الثاني. مع الأستاذة ريم الحافي المسؤولة عن المسابقة مع الطلاب المشاركين لتوضيح آلية المشاركة وخلال اللقاء تم توزيع ملفات مسابقة أطفال الإمارات وتحدي القراءة على الطلاب المشاركين في المسابقة.
- ❖ تكريم أفضل مشاريع طلابية لمادتي الدراسات الاجتماعية والتربية الإسلامية للصفوف من الأول حتى الثاني عشر.
- ❖ تشكيل لجنة لاختيار أفضل عشر مشاريع لمسابقة عالم المستكشف وتسليمها للجنة الألمانية باكسبو.

- ❖ Celebrating the sports day in Zabeel's Park for kindergarten students and in the presence of their parents.
- ❖ Kindergarten students visited Al Mankhoul Library.
- ❖ Final round for memorizing the multiplication schedule competition for grade 3 E and B students was held and all participants honoured.
- ❖ Universities Fair was held in the school last Thursday 3/3/2022 in the presence of 13 local and international universities. As part of the school guidance and counselling program for the secondary school students.

Thank you for your continued support

- ❖ تنفيذ يوم رياضي للأطفال في قسم الروضة وأولياء الأمور في حديقة زعبيل لطلاب الروضة.
- ❖ زيارة أطفال الروضة الى مكتبة المنخول.
- ❖ إتمام المرحلة النهائية من مسابقة مهارة جدول الضرب بين صف الثالث E- B
- ❖ ملتقى الجامعات في مدرسة الشروق والمقام في الملعب الخارجي حيث تم دعوة طلاب وأولياء أمور المرحلة الثانوية لحضور المعرض.

نشكركم على دعمكم المتواصل